
 
 
vragen ex art 40 RvO 
 
In het Brabants Dagblad van zaterdag 26 maart 2016 is een uitgebreid artikel 
verschenen over het betalingsgedrag van het bedrijf Platinum Stable in Riel. De 
daarin gemelde ontwikkelingen baren de CDA fractie grote zorgen en roepen 
veel vragen op. 
 

1. Is het college bekend met bedoeld artikel in het BD? 
2. Is het college op de hoogte van het feit dat er een executieveiling van 

onroerende goederen van Platinum Stable reeds in januari aangekondigd 
is? 

3. Hebben signalen van ondernemers over het betalingsgedrag van Platinum 
Stable het college ooit bereikt? 

4. Maakte de kwaliteit van bedrijfsvoering en integriteit onderdeel uit van 
het bibop-onderzoek naar de eigenaar van dit bedrijf?  

5. ging het bibob-onderzoek over de landsgrenzen; de eigenaren wonen in 
Singapore, is ook in die richting gekeken naar hun integriteit? Werden in 
dit onderzoek nog opmerkingen en aandachtspunten gemeld? 

6. Op 17 februari jl. bracht het college weer een werkbezoek aan Platinum 
Stable, ditmaal met de Commissaris van de Koning.  Zijn uw opvattingen 
over de wenselijkheid van een dergelijk bezoek in relatie tot de 
beeldvorming die daardoor ontstaat gewijzigd door de recente feiten over 
Platinum Stable? 

7. Heeft Platinum Stable tijdig de leges van de vergunningen betaald?  
8. Hoe verhoudt zich geschetst gedrag van dit bedrijf met het feit dat de 

gemeente alle moeite doet om hun illegale bouwsels te legaliseren?  
9. Kunt u begrijpen dat sommige mensen het gevoel hebben dat er met 

verschillende maten gemeten wordt? 
10. Zijn er risico’s voor de gemeente als dit bedrijf failliet gaat of het land 

verlaat? 
11. Is het College bereid een open informatiebijeenkomst te organiseren over 

het proces rond Platinum Stable?  
 
Wij hopen dat u in staat bent deze vragen schriftelijk te beantwoorden voor de 
raadsvergadering van 12 april a.s.  
Dank voor uw moeite 
 
CDA fractie, 
Marije de Groot-Haen, vz 


